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El seleccionador català Aleví de futbol sala afronta la seva primera temporada al

capdavant d’aquest combinat amb l’objectiu de ser competitius a la Fase Única del

Campionat d’Espanya, que se celebra a Cantàbria del 25 al 28 d’abril.

Nascut fa 26 anys a Manresa, Gerard Pusó va donar les seves primeres passes al món

del futbol sala com a Benjamí a l’FS Manresa, on va anar cremant etapes fins a militar

al primer equip, a Segona Divisió ‘B’. Posteriorment, com a tècnic al club manresà va

dirigir els equips de les categories Benjamí, Aleví-Infantil i Juvenil ‘B’. A més, va

desenvolupar les funcions de coordinació de la base durant tres campanyes. Com a

seleccionador català de futbol sala ha entrenat les últimes dues temporades el

combinat Benjamí. Enguany, afronta amb il·lusió i optimisme una nova etapa al

capdavant de la Selecció Catalana Aleví de futbol sala, càrrec que compagina amb la



de jugador al CEFS Santpedor de la Divisió d’Honor Catalana.

Quin objectiu s’han marcat per aquest Campionat d’Espanya?

El nostre objectiu sempre és fer el millor paper possible per intentar aixecar el

Campionat. Aspirem a oferir la nostra versió més sòlida i efectiva durant els tres dies

que dura el torneig. Si aconseguim desplegar el nostre joc habitual, tenim moltes

opcions de superar rondes i arribar lluny.

Quines considera que poden ser les claus per tenir opcions de ser campions?

Hem d’estar molt pendents dels petits detalls que poden produir-se durant un partit. En

aquest sentit, hem fet una anàlisi del que ha succeït en els tres últims Campionats

d’Espanya d’aquesta categoria. A partir d’aquí, hem enfocat les sessions preparatòries

prèvies al Campionat a saber com actuar en determinades situacions del joc.

Quina conclusió ha extret d’aquest estudi?

Hem arribat a la conclusió que en aquesta categoria es produeixen bastants gols



d’estratègia, de segones jugades després de refusos i de situacions d’un contra un. Són

accions a les quals sovint no se li donen gaire importància i que nosaltres estem

treballant per treure-li profit. En un Campionat d’Espanya, un gol més o menys pot

suposar el bitllet a la següent ronda o l’eliminació.

Què destacaria dels seus rivals en la fase de grups: País Basc, Illes Balears i

Melilla?

Pràcticament, no tenim referències d’ells. Tan sols els vídeos de fa dues temporades

del Campionat d’Espanya Benjamí, on País Basc i Balears no van competir en aquesta

categoria i Melilla va caure eliminada en la fase de grups. Nosaltres afrontarem

aquests tres partits com si fossin els rivals més difícils de tot el Campionat. Crec que és

la forma més adequada que tenim d’estar preparats per si anem superant rondes.

Quina anàlisi fa del nivell del futbol sala català en aquesta categoria?

En línies generals, considero que és un nivell molt alt. Pel que hem pogut observar fins



ara, els partits a Divisió d’Honor són força igualats i no hi ha grans golejades. El nivell

competitiu a la lliga és força bo, ja que no hi ha molta diferència entre els primers i els

últims classificats. Pel que fa a l’altra categoria que hem seguit, Primera Divisió, els

cinc primers classificats són equips preparats per competir contra conjunts de Divisió

d’Honor. D’aquesta manera, a la Selecció comptarem amb jugadors que ja estan

acostumats a disputar duels anivellats i complicats amb els seus clubs cada cap de

setmana.

Quina valoració fa dels amistosos i entrenaments que han realitzat?

Molt positiva. Estic molt satisfet del progrés que han fet els jugadors des de l’inici de

temporada fins a l’actualitat. Hem jugat amistosos contra equips físicament superiors

a nosaltres i hem ofert una gran versió. El nivell competitiu ha estat excel·lent. Els

futbolistes no s’han arronsat en cap moment, han lluitat, han mostrat una actitud

guanyadora a la pista i ho han donat tot fins al xiulet final.

Quins són els punts forts de Catalunya?



Som un equip que ens sentim còmodes amb la pilota, que tenim clar què hem de fer en

cada moment i que buscarem la victòria des de l’inici. El nostre tret característic més

destacat és que som un grup ofensiu, amb jugadors molt tècnics que porten molts gols

als seus clubs.

Quins aspectes han de millorar per ser un grup més complet?

Ens queda acabar d’assimilar el nostre sistema d’atac i polir algunes accions

d’estratègia. També hem de corregir alguns automatismes a nivell defensiu. Malgrat

això, l’equip ha progressat molt des del primer entrenament i considero que arribem en

un bon moment al Campionat d’Espanya.

En què s’ha basat per confeccionar la llista definitiva?

El primer que vaig fer va ser repassar els informes que vaig escriure d’aquesta

generació fa dues temporades, quan eren Benjamins. He intentat potenciar els

aspectes que ens van sortir bé i reforçar els punts a millorar. Repeteixen cinc jugadors



del bloc de fa dos anys, entra un de primer any i els altres sis són nous, tot i que tres

d’ells es van quedar a les portes de disputar el Campionat d’Espanya Benjamí. Així

doncs, des del cos tècnic hem optat per convocar a jugadors competitius, amb ganes

d’aprendre i millorar, amb bons hàbits a la pista mostrats amb els seus clubs i que

puguin oferir un bon nivell en duels competitius.

Considera que els jugadors que ja han viscut un Campionat d’Espanya poden

ajudar els novells?

Sí, estic convençut. Els futbolistes que van disputar amb nosaltres el Campionat

d’Espanya Benjamí ara estan més preparats per competir. No crec que la pressió els

passi factura com va succeir fa dues temporades. Segur que aquest bagatge també

ajuda els nous, que se sentiran més còmodes a la pista al costat de jugadors amb més

experiència i que ja han passat per aquesta situació.

Quin ambient es respira al vestuari?

Veig els jugadors contents, motivats, il·lusionats i amb confiança en ells mateixos.

L’equip està conscienciat que haurà d’oferir la seva millor versió per tenir opcions

d’aconseguir la victòria.



 


